
PROTOKÓŁ  Nr 18/2013 

z wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, oraz 

Komisji Rewizyjnej, 

z dnia 18 lipca 2013 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wietoszko Wiesława, Przewodniczący Komisji 

2. Derehajło Teresa, członek komisji 

3. Jakubowski Karol, członek komisji 

4. Rzepniewski Paweł, członek komisji 

5. Zienczuk Leszek, członek komisji 

6. Członkowie Komisji Rewizyjnej:  Tuszewicki Eugeniusz, Góralczuk Eugeniusz, 

Jakimiuk Anatol, Radziwił Agnieszka, Korniluk Andrzej 

7. Bazylewski Krzysztof, Przewodniczący Rady Gminy 

8. Stanisław Derehajło, Wójt  Gminy 

9. Dorota Kędra Ptaszyńska, inspektor ds. Promocji Gminy 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji odbyto wspólne posiedzenie w godz. 

9
00 

– 13
10 

pod przewodnictwem Pana Krzysztofa Bazylewskiego, Przewodniczącego Rady 

Gminy Boćki. 

Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

poszczególnych Komisji, a zatem  obrady są prawomocne. 

Następnie Przewodniczący odczytał porządek dzisiejszego posiedzenia, który został przyjęty 

jednogłośnie: 

1. Dyskusja w sprawie dalszego funkcjonowania  Punktu Przedszkolnego przy Zespole 

Szkół w Boćkach 

2. Omówienie Planu Odnowy Miejscowości Jakubowskie 

3. Realizacja zadań inwestycyjnych przyjętych do wykonania w 2013 roku - kontrola 

inwestycji, wyjazd w teren 

4. Sprawy różne, bieżące gminy 

 

Ad pkt 1. 

W tym temacie głos zabrała Pani Dorota Kędra Ptaszyńska, która przez 4 lata była 

Kierownikiem projektu w sprawie utworzenia i funkcjonowania Klubu Przedszkola "Bociek". 

Po zakończonym projekcie i zaprzestaniu funkcjonowania Klubu Przedszkolaka Bociek, radni  

w sierpniu ubiegłego roku postanowili utworzyć na 1 rok szkolny 2012/2013 Punkt 

Przedszkolny przy Zespole Szkół w Boćkach. Pani Dorota Kędra Ptaszyńska poinformowała, 

że rodzice nadal chcą posyłać swoje dzieci do przedszkola, zgłoszenia dokonało 30 rodziców. 

W związku z tym, że punkt przedszkolny utworzono na czas określony tj. do dnia 31 sierpnia 

2013 roku, zapytała jak radni zapatrują się co do dalszego jego funkcjonowania. W roku 

ubiegłym od dnia 1 września do dnia 31 grudnia 2012 roku wydatki na utrzymanie 

przedszkola wyniosły 30 092 zł plus wpłaty od rodziców 3 549 zł. Natomiast w roku 

bieżącym od 1 stycznia do 30 czerwca 2013 wydatkowano 64 980 zł, wpłaty od rodziców 

stanowiły kwotę 6 522 zł. 

Na dalsze funkcjonowanie punktu przedszkolnego od dnia 01 września do 31 grudnia 2013 

roku potrzebne są środki w kwocie 35 tyś. zł. 

Usługi świadczone przez Punkt Przedszkolny dotyczą wychowania, nauczania i opieki w 

zakresie 5-godzinowej podstawy programowej i są nieodpłatne. Świadczenia przekraczające 

wymiar podstawy programowej są odpłatne. Wyżywienie i zajęcia dodatkowe są płatne 

oddzielnie. Punkt przedszkolny czynny jest 9 godzin od 7.15 do 16.15. 



 Pan Dyrektor na posiedzeniach komisji w miesiącu lutym br. przedstawił informację 

dotyczącą utrzymania i funkcjonowania przedszkola, stwierdził, że punkt przedszkolny ma 

rację bytu, uczęszcza liczna grupa dzieci. Prosił o dalsze środki na jego funkcjonowanie.  

Biorąc powyższe pod uwagę, członkowie komisji po długotrwałej dyskusji, wypowiedzieli się 

za utworzeniem jednego oddziału Punktu Przedszkolnego na okres 1 roku szkolnego tj od 1 

września 2013 do 31 sierpnia 2014 roku. Ustalono, że w pierwszej kolejności do przedszkola 

będą przyjmowane dzieci, które potrzebują całodziennej opieki.  

Do projektu uchwały uwag nie wniesiono. 

 

Ad pkt 2 i 3 

Radni udali się w teren celem dokonania oględzin świetlicy wiejskiej we wsi Jakubowskie, 

która wymaga remontu oraz do świetlicy we wsi Bodaczki po przeprowadzonym remoncie w 

miesiącu grudniu 2012 roku ze środków gminnych w kwocie 45 tys zł. Dokonano 

sprawdzenia stanu dróg i przejechano trasą: Boćki - Jakubowskie – Skalimowo, ulica we wsi 

Skalimowo,  Bodaczki, Olszewo, Boćki i droga gminna  Kolonia Boćki. 

Radni stwierdzili potrzebę dokonania remontu świetlicy we wsi Jakubowskie. Ustalono że 

przygotuje się i złoży wniosek o dofinansowanie ze środków unijnych z działania 3.2. 

Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej oraz działania 3.3 Odnowa i rozwój 

wsi w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-2013. Nieodzownym 

załącznikiem do wniosku jest Plan Odnowy Miejscowości, który omówiła Pani Dorota Kędra 

Ptaszyńska. 

Powiedziała, że Plan Odnowy Miejscowości jest dokumentem niezbędnym przy 

aplikowaniu Gminy Boćki o środki finansowe Unii Europejskiej w ramach „Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013”. Plan Odnowy Miejscowości Jakubowskie 

jako dokument planistyczny, stanowi uzupełnienie dotychczasowych planów i strategii 

mających na celu zrównoważony rozwój Gminy Boćki. 

 Celem działania „Odnowa i rozwój wsi” jest poprawa jakości życia na obszarach 

wiejskich przez zaspokojenie potrzeb społecznych i kulturalnych mieszkańców wsi oraz 

promowanie obszarów wiejskich. Jednocześnie działanie to umożliwi rozwój tożsamości 

społeczności wiejskiej, zachowanie dziedzictwa kulturowego i specyfiki obszarów wiejskich, 

a także wpłynie na wzrost atrakcyjności turystycznej i inwestycyjnej obszarów wiejskich.  

W Planie Odnowy Miejscowości Jakubowskie zawarto charakterystykę miejscowości, 

inwentaryzację zasobów służących odnowie miejscowości, analizę SWOT, czyli mocne i 

słabe strony miejscowości oraz opis planowanych zadań inwestycyjnych i przedsięwzięć 

aktywizujących społeczność lokalną, a także opis i charakterystykę obszarów o szczególnym 

znaczeniu dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców, sprzyjających nawiązywaniu kontaktów 

społecznych, ze względu na ich położenie oraz cechy funkcjonalno-przestrzenne. 

Plan Odnowy Miejscowości powstał z inicjatywy mieszkańców miejscowości 

Jakubowskie przy współudziale przedstawicieli gminy. Jest to plan otwarty stwarzający 

możliwość aktualizacji w zależności od potrzeb społecznych i uwarunkowań finansowych. 

Najlepszym i najważniejszym dla wsi jest realizacja zadań poprawiających warunki życia 

mieszkańców oraz dających szansę na rozwój sołectwa. Zacząć trzeba od tego, co już dobrze 

funkcjonuje, co do tej pory łączy wieś. Ważnym celem społeczności jest zapewnienie 

dzieciom i młodzieży, jak również i ich rodzicom, warunków do wspólnego i efektywnego 

spędzania wolnego czasu. Jest to ważne dla rozwoju fizycznego jak też emocjonalnego. 

Dlatego głównym celem będzie przebudowa, remont i zmiana aranżacji wnętrza świetlicy 

wiejskiej, w której stworzy się również miejsce na prowadzenie szkoleń, kursów, dla 

młodzieży i dla dorosłych (np. kursy przedsiębiorczości, nauka języków obcych, korzystanie 

z Internetu (pracowania internetowa), podnoszenie kwalifikacji zawodowych, rozwój 

zainteresowań i hobby mieszkańców, działalność np. koła gospodyń wiejskich. Zaaranżowana 



zostanie także przestrzeń wokół świetlicy, tak by sprzyjała spotkaniom mieszkańców a także 

pozwalała na aktywne spędzanie czasu wolnego. 

Do projektu uchwały w sprawie odnowy miejscowości wsi Jakubowskie radni uwag nie 

zgłosili. 

Co do świetlicy we wsi Bodaczki uwag nie wniesiono, parter budynku świetlicy jest 

odremontowany, zadbany, czysty i wykorzystywany przez mieszkańców do działalności 

kulturalnej i innej według potrzeb wsi. Odbywają się imprezy okolicznościowe, obiady 

żałobne, zebrania, szkolenia dla mieszkańców – w trakcie wizytacji prowadzony był kurs 

układania kompozycji kwiatowych. Pani Beata Popławska zamieszkała na Kolonii Bodaczki 

prosiła radnych o remont drogi na kolonię ponieważ droga jest w złym stanie przejezdności.  

Wójt poinformował radnych, że Starostwo Powiatowe planuje złożyć wniosek o remont 

dwóch dróg z tzw. Schetynówki jednak proszą gminę o dofinansowanie 25% - 700 tyś. zł do 

drogi Piotrowo Trojany przez wieś aż do asfaltu oraz drogi Mokre-Knorydy, Starowieś-Boćki 

z dofinansowaniem gminy 100 tyś. zł, zapytał radnych czy wyrażają zgodę na udzielenie 

wsparcia dla Starostwa. 

Radni wyrazili zgodę. 

Ad pkt 4. 

W sprawach różnych Wójt poinformował o: 

1. Budowie przydomowych oczyszczalni ścieków 

2. Bezpłatnych badaniach zdrowotnych dla mieszkańców gminy 

3. Funkcjonowaniu punktu sportowo-rekreacyjnego utworzonego w budynku po byłym 

Komisariacie Policji w Boćkach. Pani Dorota Kędra Ptaszyńska powiedziała, że są 

zgłoszenia o chęci skorzystania z zabiegów od osób niepełnosprawnych, które mają 

trudności z dojściem do punktu rehabilitacji, zapytała czy rehabilitant może skorzystać 

z samochodu służbowego na dojazd do tych osób. Radni wyrazili zgodę na użycie 

samochodu służbowego celem dojazdu rehabilitanta do osób niepełnosprawnych nie 

posiadających środka transportu.  

4. Dzierżawie budynku składnicy zwłok zwierzęcych w Boćkach. Wpłynęły dwa 

podania o dzierżawę, jedno od osoby indywidualnej Pana Wojdakowskiego, który 

proponuje czynsz dzierżawny na kwotę 50 zł miesięcznie, drugie od właściciela Firmy 

Struga z propozycją wydzierżawienia na okres 5 lat za kwotę 2 tyś. zł miesięcznie.  

W dyskusji radni opowiedzieli się za wydzierżawieniem nieruchomości za kwotę wyższą.  

Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenie zakończono. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 

Wietoszko Wiesława 

 


